
  OSTERØY KOMMUNE  

 

Møteprotokoll 

for 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
 

Møtedato: 14.02.2019 

Møtestad: Familiens hus/ formannskapssalen 

Møtetid: kl. 14.00 – kl. 15.20 

 

      

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Aksel Låstad  Medlem 

Knut Tormod Bruvik  Medlem 

Kåre Hagebø  Utvalsleiar 

Vidar Pedersen  Medlem 

Åse Olsnes  Nestleiar 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Atle Eide  Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Inge Johannes Reigstad  Atle Eide 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: utvalssekretæren  
       
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

001/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 

002/19 Godkjenning av møtebok 

  

Synfaring i Familiens hus, Lonevåg   



 

 

001/19: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

14.02.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det var ikkje merknader til innkalling og saksliste.  
 

RFF - 001/19 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

002/19: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå 22.11.18 vert godkjend. 

   

   

14.02.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det var ikkje merknader til møteprotokollen.  
 

RFF - 002/19 VEDTAK: 

Møteprotokoll frå 22.11.18 vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Synfaring  i Familiens hus, Lonevåg  

Rådet møtte ved Familiens hus i Lonevåg, som er under bygging. Her fekk rådet ei omvising av 

prosjektleiar.  

 

Rådet ønskjer ei ny synfaring når bygget er ferdig og klart til bruk. Sekretæren skal sørge for å 

arrangere dette.  

 

Spørsmål om Familiens hus  

 

Teleslynge: Rådet ønskjer å få vite kva for moglegheiter det er for bruk av teleslynge i 

fellesrom/møterom.  

 



 

 

Møterom for frivillege: Rådet fremma ønskje om at det skal vere mogleg for frivillege organisasjonar 

å bruke møterom i Familiens hus.  

 

 

Andre saker / spørsmål  

 

Handikapparkering i kommunen  

Til neste møte i april ønskjer rådet ein dialog med administrasjoen om situasjonen for 

handikapparkering i kommunen. Utvalssekretæren skal sørge for å avtale dette.  

  

 

Handikapparkering  ved Danielsen skule på Valestrand: Det vart stilit spørsmål om det er tilrettelagt 

for handikapparkering ved nybygget her. Sekretæren skal undersøke saka.  

 

Handikapparkering ved legekontoret på Valestrand:  Rådet har tidlegare stilit spørsmål om det vert 

satt av plass til handikapparkering her. Etter å ha undersøkt saka , kan ein ikkje tidfeste når dette kan 

skje.  

 

Handikapparkering ved rådhuset: Rådet peiker på at det er viktig at parkeringsplassane for 

handikappa ved rådhuset ikkje vert blokkert etter snømåking eller på anna vis, slik som har vore 

tilfelle.  

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Til å skrive under møteprotokollen saman med utvalsleiar vart Vidar Pedersen og Aksel Låstad valde.  

 

 

 

Lonevåg, 20.02.2019 

 

 

Marie Koksvik Thorsen 

utvalssekretær 

 

 

 

 

 

 

------------------------------------             -----------------------------------              ------------------------------------- 

Kåre Hagebø                                      Vidar Pedersen                                   Aksel Låstad  

utvalsleiar  
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